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Reportatge

Blind Guardian, Dragonforce,
Mägo de Oz, Iron Maiden o Ba-
rón Rojo. Aquestes són les ban-
des que encapçalen el cartell del
Rock Fest Barcelona 2016, que se
celebra al parc de Can Zam, a
Santa Coloma de Gramenet, del
15 al 17 de juliol i que enguany
arriba a la seva tercera edició. 

Sens dubte, grups referents del
rock dur i el metal a nivell estatal
i mundial. És per això que l’A-
juntament espera una assistència
superior a la de l’any passat, que
va ser de 54.200 persones. A
més, el consistori ha xifrat l’im-
pacte econòmic del festival a la
ciutat en un milió i mig d’euros i
confia que enguany es mantingui.

Ara bé, no tothom rep amb
satisfacció la celebració del Rock
Fest. És el cas de la Plataforma
en Defensa de la Serra Marina i
Can Zam. “Jo mateix sóc molt
rocker, però tinc clar que entre
el parc i el festival, trio la primera
opció”, defensa el seu portaveu,
Pep Palacio.

EL DEBAT DE SEMPRE
La plataforma justifica la seva po-
sició amb l’argument que la ce-
lebració del Rock Fest impedeix
el desenvolupament de la segona
fase del parc, que hauria de con-
vertir l’actual zona verda en un
gran pulmó verd que exercís de
parc central a la ciutat.

De fet, la reclamació no és
nova i ja fa 40 anys que diverses
generacions de veïns mantenen la
demanda. “Santa Coloma de Gra-
menet és l’única ciutat catalana de

més de 100.000 habitants que no
disposa d’un gran parc central”,
recorda Palacio, que considera
que l’alta densitat de població del
municipi, de gairebé 17.000 ha-
bitants per kilòmetre quadrat,
requereix com a mínim un espai
d’aquestes característiques.

El portaveu de la plataforma,
a més, es mostra crític amb el go-
vern municipal i amb els execu-
tius socialistes que l’han precedit.
“Primer van portar-hi la Feria de
Abril i ara el Rock Fest. El PSC
sempre ha prioritzat els seus in-
teressos electoralistes”, argu-
menta Palacio. “Tenim el pitjor
PSC de Catalunya en matèria de
medi ambient i territori. Són els
únics que no han apostat per
consolidar un gran parc a la seva
ciutat”, afegeix. Segons la plata-
forma, la conversió de Can Zam
en un pulmó verd dotaria la zona

d’unes característiques úniques a
l’àrea metropolitana, ja que uni-
ria el riu Besòs amb la Serra de
Marina, sent un espai ric en bio-
diversitat.

Per la seva banda, el govern
municipal sempre ha rebutjat
les crítiques de la plataforma i ha
defensat el Rock Fest com a apos-
ta cultural. A més, l’Ajuntament
ha justificat la paralització de la
segona fase per raons econòmi-
ques i nega que renunciï a des-
envolupar-la. “El parc és una
prioritat però no podem hipote-
car el pressupost d’inversions
d’aquest mandat”, deia Parlon al
març. “Hem de decidir com en-
carar la segona fase, definir els
usos i conciliar les reivindica-
cions i necessitats, cosa per a la
qual tots haurem de fer certes re-
núncies”, va afirmar el coordi-
nador de Cultura, Pepe Velasco,

en declaracions a Línia Nord el
mes de maig.

SENSE PROTESTES
Sigui com sigui, el Rock Fest co-
mençarà divendres sense que la
plataforma faci cap acte públic de
rebuig o protesta, almenys fins
avui. “El PSC té majoria absolu-
ta i no tenim cap interlocutor
més”, justifica Palacio.

Així doncs, Iron Maiden,
Blind Guardian o Dragonforce
pujaran a l’escenari aliens a de-
mandes, promeses i renúncies,
igual que probablement molts
dels assistents a un festival que
aplega públic de tot Europa en un
escenari que, amb tot, potser no
és el més propici per desencallar
el futur de Can Zam i la seva con-
versió en un parc frondós i cen-
tral que exerceixi de pulmó verd
a Santa Coloma de Gramenet.

El festival que (no) tots esperen
» Santa Coloma de Gramenet acull aquest cap de setmana la tercera edició del Rock Fest Barcelona
» El festival té detractors que el veuen com un “obstacle” per desenvolupar el parc de Can Zam

Andreu Merino
SANTA COLOMA

Blind Guardian (esquerra) tocarà demà a Can Zam (dreta). Fotos: Arxiu
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Actualitat a la xarxa

#MayEntomaElBrexit

@marctexido: Theresa May serà la nova
primera ministra del Regne Unit. Serà la
segona dona en ocupar el càrrec després
de Margaret Thatcher.

4Benvingut Mr. Obama!
per Jordi Lleal 

Aquests darrers dies s’ha des-
fermat una bogeria de pande-
reta i castanyola que déu n’hi
do! A les festes de Sant Fermín
de Pamplona, tres morts per
envestida de toro, uns joves
detinguts per violar una noia,
borratxeres i pixades a dojo,
córrer davant un estol de braus
sense consciència del perill,
magrejades a dones aprofi-
tant-se del guirigall als car-
rers... Serà  la demostració
del poder del mascle ibèric?
Gent picant el cotxe que por-
tava el cadàver del torero Vic-
tor Barrio a Terol, cridant To-
rero, torero!, mort per un
toro “assassí”, i de matar un
toro en diuen “art”... Els reis i
Mariano Rajoy truquen a la ví-
dua del torero per donar-li el
condol. A quantes vídues d’o-
brers morts a la feina truquen
aquests personatges? El pre-
sident Barack Obama va a
corre-cuita, d’un costat a l’al-

tre de la geografia espanyola,
per visitar les seves bases mi-
litars i per fer-se la foto amb
tota una tropa de llepaculs. I
per finalitzar la paròdia del
“Benvingut Mr. Marshall”,
Mariano Rajoy regala un per-
nil a Obama! En el reparti-
ment dels papers de protago-
nistes, ja ho fareu vosaltres per
adjudicar el de Pepe Isbert,
Manolo Moran i Lolita Sevilla,
amb els que varen fer cua per
tenir tres minuts de conversa
amb el totpoderós, com per
dir-se hola i adéu, com en la
gloriosa pel·lícula en què pas-
sen les motos i els cotxes a tota
velocitat i deixen els pobres vi-
latans de Villar del Rio sense
poder recitar la benvinguda,
quedant-se amb un pam de
nas. Quin ridícul. Quin desori.
En aquest esperpent a mi que
no m’hi comptin. Els hauria de
caure la cara de vergonya, si és
que en tenen. Adéu-siau!

Un diari participatiu

#ProuMasclisme

@AlfnsArag: El cap d'any a Colònia,
l'Oktoberfest a Baviera o el San Fermín
a Pamplona. No és l'alcohol, ni la festa
ni l'Islam. És el masclisme.

#PartitDemòcrata

@Pdemocratacat: Naixem amb l’esperit i
els valors insubornables d’encaminar
Catalunya cap a la independència. #Partit-
DemòcrataCatalà.

Un diari plural

El 13 de juny de 2015 (malgrat
que a la revista municipal d’in-
formació Baétulo posi juliol de
2014) Dolors Sabater va ser pro-
clamada alcaldessa de Badalona
gràcies als 5 vots de Guanyem
Badalona en Comú, els 4 del
PSC, els 3 d’ERC i els 2 d’ICV-
EUiA.

El candidat i exalcalde del PP
García Albiol només va aconse-
guir els 10 vots dels seus regidors;
el candidat de Ciutadans es va
votar ell mateix i es va registrar
un vot en blanc.

Amb aquest nomenament es
posava fi a quatre anys d’unes
pràctiques polítiques de con-
frontació i divisió entre el veïnat,
ja que durant el mandat de Gar-
cía Albiol Badalona va ser l’ull de
l’huracà de la xenofòbia i el la-
boratori del PP per aconseguir
millorar els resultats electorals a
Catalunya. No hem d’oblidar
que García Albiol va fer campa-
nya en altres localitats i molts el
consideraven el model a seguir.

Amb aquest canvi a l’alcaldia,
un nou equip es feia càrrec del
govern i es despertava l’espe-
rança de milers de badalonins in-
dignats amb la política excloent
practicada pel PP.

Tanmateix, aquest any ha
estat un any de llums i ombres.

És cert, i ningú ho pot negar,
que no ha estat gens fàcil recon-
duir la situació. De fet, encara hi
ha problemes no resolts que
s’han d’abordar per posar fi a la
incertesa i als dubtes sobre l’efi-
càcia d’aquest nou govern.

No entrarem a valorar la ges-
tió de cada una de les àrees de go-
vern. Només volem recordar les
mesures de caràcter prioritari

que el nou govern es va com-
prometre a desenvolupar du-
rant els primers mesos del man-
dat. Són aquestes:

- Impulsar la transparència i
la democràcia.

- Fomentar la justícia social
i la igualtat d’oportunitats.

- Promoure la cultura, l’edu-
cació i la convivència.

- Incrementar l’ocupació de
qualitat i la reactivació econò-
mica.

És evident que, pel que fa al
primer objectiu, s’ha avançat,
encara que mai no és suficient si
es vol una ciutadania més com-

promesa socialment. Quant als
altres, com es deia a l’escola, és
clar que necessitem millorar.

Hi ha qüestions menors -tot
i que són les que tenen més im-
portància en el dia a dia- que el
veïnat valora com a senyal d’e-
ficàcia: la neteja, el manteni-
ment de l’espai comú i els espais
verds, la seguretat, el control
dels comportaments incívics
(amb mesures proactives), etc.
La llista és més extensa, però
tothom té clar quins són els
problemes no resolts dels seus
barris i quina és la situació de la
ciutat un any després.

El sagnant problema de l’atur,
l’increment de les desigualtats i
la pobresa extrema, els desno-
naments, el futur de milers de jo-
ves, la remunicipalització de ser-
veis bàsics (aigua, neteja, ins-
tal·lacions esportives...), la con-
vivència i la cohesió social en al-
guns dels barris, les barreres fí-
siques (cal transformar d’una
vegada la C31 i convertir-la en
una via urbana) i les socials exis-
tents encara avui (Vaig a Bada-
lona!), la mobilitat, la connexió i
la millora de comunicació entre
els barris, la creació d’un parc
d’habitatge social per posar fi al
drama dels desnonaments (s’ha
d’aplicar un impost als pisos bu-
its propietat dels grans tenidors),
l’agilització dels tràmits admi-
nistratius per facilitar les gestions
de la ciutadania, la millora dels
serveis públics (educació, sanitat,
cultura, serveis assistencials...),
etc. Són, en definitiva, elements
que fan que una ciutat sigui mo-
del i exemple de convivència
sense discriminacions i sense
deixar ningú enrere.

Necessitem una ciutat ober-
ta i de progrés que tingui com a
prioritat el benestar de les per-
sones. De totes les persones. Cal
buscar i aconseguir la complici-
tat de tothom, no només d’aquells
que per raons diverses justifiquen
i aplaudeixen tot el que fa el go-
vern (guarda’m dels meus amics;
dels enemics ja me n’ocupo jo).
No passa res si s’accepta l’error i
es corregeix. No ha de passar res
si s’escolta la ciutadania. Al cap i
a la fi la ciutat la fem tots i ca-
dascun dels que hi vivim i treba-
llem, i hem de millorar per sen-
tir-nos orgullosos de viure-hi.

Cal la complicitat de 

tothom, no només 

d’aquells que per raons

diverses aplaudeixen

tot el que fa el govern

per Pedro Jesús Fernández         

4Un any després
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Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

4Badalona incapaç
per Mari Carmen Lozano

És juliol i la gent ha desaparegut entre
la platja i els centres comercials. Em tro-
bo amb la Sheila i la seva exultant jo-
ventut. La jove m’explica que acompa-
nya un grup de joves amb diversitat fun-
cional a fer una volta al Màgic i a bere-
nar. És la tarda d’esbarjo dels joves. La
Sheila treballa d’educadora a la Funda-
ció Privada Discapacitats Intel·lectuals
(SIQUE), una entitat que treballa per-
què es produeixi un canvi social en la
vida de les persones amb diferents dis-
capacitats. Una entitat que vol que la so-
cietat entengui la discapacitat intel·lec-
tual com una forma diferent de capaci-
tat, que no necessita ser integrada per-
què ja forma part de la societat.

L’any 1992 les Nacions Unides van
establir la celebració anual, el 3 de de-
sembre, com el Dia Internacional de les
Persones amb Discapacitat. Al llarg
dels anys el concepte de discapacitat ha
anat experimentant una gran transfor-
mació, fins a arribar al moment actual,
on s’ha aconseguit que les persones
amb discapacitat puguin tenir els ma-
teixos drets que la resta. El model pa-
ternalista i proteccionista ha anat mo-
dificant-se vers el model de desenvolu-
pament dels drets humans i de la inte-
gració social d’aquestes persones.

El govern actual de Badalona diu NO
a un nou edifici que serà el més gran de
Catalunya en la integració de les perso-
nes amb discapacitat. El govern actual
ha decidit no prioritzar un projecte que
permetria a la ciutat disposar d’un cen-
tre de qualitat i de referència per a les
persones que han nascut amb diferents
capacitats intel·lectuals. La incapacitat
d’aquest govern per liderar aquest pro-
jecte ocupacional obstaculitza que
aquests joves puguin continuar desen-

volupant les seves tasques dins del pla
per la inclusió social, que regula l’accés
al món laboral i social.

Els joves estiren de la mà de la Shei-
la, impacients i esvalotats, perquè volen
continuar el seu passeig. M’acomiado.
Els miro allunyant-se mentre penso
que hi ha qüestions socials que transi-
ten desemparades per la ciutat de Ba-
dalona: millora de l’escola Llevant, zo-
nes d’aparcament i instal·lacions per a
minusvàlids... A la vida un pot optar per
ocultar al seu interior un llop o una flor,
i reflexiono que també els que governen
poden elegir una cosa o l’altra pel bé dels
ciutadans. Doncs bé, sembla que a Ba-
dalona alguns s’han decantat pel llop, al
posar damunt la taula la seva incapaci-
tat per tirar endavant un projecte que
vetllarà per la millora de la qualitat de
vida de les persones amb discapacitats,
tot entenent aquesta tasca des d’una
perspectiva de servei integral a les per-
sones: reconeixement de les individua-
litats, valoració de les capacitats perso-
nals i foment de l’autonomia.

Els/les ciutadans de Badalona no
podem permetre que Badalona es
converteixi en una ciutat sense senti-
ments, una ciutat freda i indiferent que
no tingui en compte les necessitats i les
condicions indignes en les quals es tro-
ba actualment aquest col·lectiu, perquè
aquests joves es mereixen aquest pro-
jecte i Badalona, una ciutat social,
solidaria i inclusiva, també se’l mereix.
Badalona no pot consentir que el
temps cobreixi de males herbes i pe-
dres calcàries un projecte que perme-
trà que aquestes joves puguin partici-
par a qualsevol nivell amb les matei-
xes condicions i oportunitats que la
resta de la ciutadania.

Refundació de CDC que surt de l'obsti-
nació convertida en la nova Conver-
gència finalment anomenada Partit
Demòcrata Català. El bateig va tenir el
seu anecdotari. Puigdemont i Mas hau-
rien preferit el nom de Partit Nacional
Català. Però són temps en què manen
les bases, els congressos, assemblees,
col·lectivitats i el nom de PDC gaudeix
de més simpaties. Curiosament sembla
ser el mateix amb què es va presentar
per primera vegada a eleccions Jordi Pu-
jol, a finals dels setanta. Però això no vol
dir res. Sí, en canvi, el ball de termes "na-
cional" o "demòcrata". El primer testi-
fica voluntat nacionalista / indepen-
dentista, però no sona bé, i no només per
les seves connotacions conservadores
sinó perquè és una contradicció en els
termes. Un partit no pot ser "nacional"
perquè llavors no és un "partit". Més que
a partit, "nacional" s'acomoda a "mo-
viment", però això sí que posa els pèls
de punta.

L'adjectiu "demòcrata" té connota-
cions sempre positives. A més, presen-
ta un efluvi nacional en la mesura que
remet a l'existència d'un dels dos grans

partits dels EUA. El fet que, al seu torn,
els partits nord-americans -demòcrata
i republicà- hagin canviat de vegades de
nom, fins i tot s'hagin intercanviat el
nom, abunda en aquest sentit.

Decisiu és que en aquest congrés de
refundació, el partit s'hagi proclamat re-
publicà i independentista. Anecdòtica-
ment també que l'altre partit indepen-
dentista català es digui "republicà" posa
nominalment els dos partits catalans
sota l'exemple nord-americà. I, de pas-
sada, al marge de tota perspectiva fe-
deral, perquè si difícil (encara que no im-
possible) era imaginar una monarquia
federal, innecessari dir una federació que
sigui monàrquica i republicana al ma-
teix temps. L'essencial aquí és la Repú-
blica Catalana que posa en relleu la co-
vardia de l'esquerra espanyola davant la
seva pròpia República.

Sociològicament, el nou partit sim-
bolitza la definitiva adscripció de les
classes mitjanes a l'independentisme i
l'abandonament de tota mena d'auto-
nomisme a l'estil Pujol i CiU. Un punt
de suport molt important a favor del
procés independentista.

4La nova Convergència
per Ramón Cotarelo

#AbansBadalona

@MuseuBdn: Presentació del projecte
de la futura publicació de fotos antigues
de Badalona del 1966 a 1983 amb l’edi-
torial Efadós.

#imPAHrables

@PAHVGramenet: Agraïments per a
totes les persones que han col·laborat
amb la suspensió d'aquests desnona-
ments. #EstherRosayYaritzaSeQuedan.

#IncendiBesòs

@francis_manzano: Flors pels dos nens
morts en l'incendi al barri de Besòs. 
Alguns veïns ja han tornat al 6 del carrer
de Rodes.
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Al llarg del 2017, l’Ajuntament i l’À-
rea Metropolitana de Barcelona
(AMB) executaran un projecte de
renovació del polígon Badalona
Sud, que suposa una inversió de 2
milions d’euros, el 30% dels quals
els aporta el consistori i el 70% res-
tant l’AMB. El projecte preveu
renovar infraestructures i serveis
del polígon, fer accions de man-
teniment i impulsar actuacions
que l’Ajuntament ha batejat amb
el nom d’smart city, com la ins-
tal·lació de fibra òptica i punts d’ac-
cés Wifi. D’altra banda, també es
renovarà l’enllumenat públic amb
tecnologia Led.

ATREURE I RETENIR
A banda del projecte a Badalona
Sud, la renovació de l’enllumenat
amb tecnologia Led també es farà

a 19 empreses ubicades a polígons
de la ciutat. A més, també s’exe-
cutarà un projecte per a la millo-
ra del consum energètic de la nau
Caltor Actividades 2009. Amb
tot, la inversió conjunta dels tres
projectes supera els 2,4 milions
d’euros.

Per la seva banda, el govern
municipal ha posat el projecte de
Badalona Sud com a exemple de la
voluntat de l’Ajuntament de man-

tenir i incentivar l’activitat indus-
trial a la ciutat. “Volem atreure no-
ves inversions i ser la continuïtat
geogràfica del 22@ i el campus de
la UPC”, va indicar el segon tinent
d’alcaldia, Àlex Mañas, en la pre-
sentació del projecte a Badalona
Sud. “Volem modernitzar els po-
lígons per determinar quins són
els sectors de possible especialit-
zació i atreure les inversions ade-
quades”, va concloure. 

Representants del govern en la presentació del projecte. Foto: Ajuntament

L’Ajuntament vol atreure
empreses a Badalona Sud

» El consistori i l’AMB inverteixen 2 milions d’euros al polígon
» La renovació de serveis i tecnològica, principals reptes

El consistori recupera la gestió
del poliesportiu de Montigalà

EQUIPAMENTS4L’Ajuntament
ha enllestit la remunicipalització
del poliesportiu de Montigalà, tal
com va avançar el Diari de Ba-
dalona a finals de la setmana
passada. 

L’equipament era gestionat
des del 2003 per la Federació
Catalana d'Esports de Persones
amb Discapacitat Física, a través
d’una concessió municipal.

Per tal de recuperar la gestió
directa, l’Ajuntament ha pagat
176.000 euros a l’entitat per dèfi-
cits pendents dels anys 2011 i
2012, així com 4.500 euros men-
suals, per mantenir l’equilibri
econòmic de la gestió del complex,

des de la data d’aprovació del
dictamen en el Ple del 22 de des-
embre de l’any passat fins a la re-
solució de la concessió aquest
passat 30 de juny.

D’altra banda, dos dels treba-
lladors passaran a formar part de
la plantilla municipal, mentre que
dos treballadors més ja són em-
pleats d’altres empreses que pres-
ten servei a l’Ajuntament en ins-
tal·lacions esportives.

Per la seva banda, el PP asse-
gura que el procés de remunici-
palització s’havia deixat “pràcti-
cament enllestit” en l’anterior
mandat i que el govern només ha
fet l’execució administrativa.

Sanció per a l’entitat que 
va vendre alcohol a la B2O

ENTITATS4L’Ajuntament san-
cionarà el casal de joves de la Mo-
rera Kaja, que segons fonts mu-
nicipals va vendre begudes alco-
hòliques el 6 de juliol a la guin-
gueta jove B2O, durant el trans-
curs d’un concert.

El PP va denunciar la setma-
na passada els fets a través d’un co-
municat i ara el govern municipal
ha assegurat que es procedirà a
sancionar l’entitat amb la multa
econòmica corresponent a la ven-
da irregular de begudes alcohòli-
ques a la via pública. “Va ser un fet
molt puntual i de seguida la Guàr-

dia Urbana i tècnics de Joventut
es van desplaçar a la guingueta”,
expliquen fonts municipals.

Per la seva banda, el PP con-
sidera greus els fets i acusa l’A-
juntament de fomentar el consum
d’alcohol venent begudes alcohò-
liques en una carpa institucional.

El portaveu dels populars,
Juan Fernández, va avisar que el
seu partit demanaria responsa-
bilitats en cas que s’acabés con-
firmant la venda d’alcohol durant
l’acte. Un cop confirmada, caldrà
veure si Fernández compleix
amb el seu avís.

Una explosió provoca 
un incendi a la Salut

SUCCESSOS4Dijous passat, 7 de
juliol, els veïns del  barri de la Sa-
lut van viure un ensurt després
que es produís una explosió al
carrer Nàpols. 

Concretament, l’explosió
d’un aparell elèctric va causar un
incendi en un immoble d’un
bloc de pisos, que va afectar els
pisos superiors.

El foc va provocar quatre
ferits lleus, tres dels quals me-
nors. Per una banda, dos que

eren al pis on es va declarar l’in-
cendi, així com una altra menor,
veïna d’un dels altres pisos que
es va veure afectat pel foc, que
va haver de ser atesa per inha-
lació de fum.

D’altra banda, el quart ferit
va ser un dels bombers que va
acudir al lloc dels fets. A més
dels Bombers de la Generalitat,
la Guàrdia Urbana també va
enviar dotacions a la zona per
controlar el foc.

Successos | Operació antidroga a Pomar
Els Mossos d’Esquadra han desmantellat un punt de venda de droga que s’havia

establert en un pis del barri de Pomar. L’operació va acabar amb la detenció de
tres persones -un matrimoni i la mare de l’home-, com a presumptes autors d’un

delicte contra la salut pública, així com de tinença il·lícita d’armes i explosius.

Redacció
BADALONA
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Un espectacle produït a
Badalona farà gira a la Xina

CULTURA4L’espectacle Com
gat i gos, de teatre i animació au-
diovisual per a tots els públics i
produït a Badalona, farà gira a la
Xina durant l’agost i el setembre.

El muntatge és una creació
de la companyia catalana Teatre
Animal, amb la banda sonora de
Maika Makovski i Xarim Aresté,
i ara actuarà al Tianqiao Arts
Center de Pequín i a l'Art Space
for Kids de Xangai.

Aquest darrer és l'únic espai
teatral de la Xina dedicat exclu-
sivament als nens i les seves fa-
mílies. Durant un mes i mig hi
faran més de 40 funcions de l’o-
bra -adaptada a l’anglès amb el
títol de Like cat and dog- i tam-
bé tallers per a escoles i famílies.

El muntatge es va estrenar el
2014 a la Mostra d’Igualada i ara
per primera vegada sortirà del
país amb destí a la Xina.

30.000 euros per a les barques 
de la platja dels Pescadors

PATRIMONI4Després que els
serveis de neteja municipals re-
tiressin la setmana passada les
barques Lolín, Maria i Brisa de
la platja dels Pescadors, l’Ajun-
tament ja ha xifrat en 30.000 eu-
ros el pressupost necessari per
restaurar les quatre barques que
són de titularitat municipal. El
consistori, que ho anunciarà
pròximament, ja havia avançat
la voluntat de convertir aquest
tram de platja, titularitat de la
Generalitat, en un espai de re-
cord a la Badalona marinera.

Un espai que, com a mínim,
comptarà amb tres barques
menys que les que hi havia fins
ara a la platja. La Generalitat ha-

via requerit als seus propietaris
que les retiressin de la sorra
perquè estaven en molt mal es-
tat. Després d’aquest avís, les
barques van aparèixer desba-
llestades, amb les fustes per-
fectament tallades i, de fet, la Lo-
lín va aparèixer cremada.

El fet que les embarcacions
fossin reduïdes a encenalls i
cendres va obligar l’Ajuntament
a fer-se càrrec de la seva retira-
da de la platja.

D’altra banda, fonts muni-
cipals asseguren que havien
proposat als propietaris de les
barques que les cedissin a l’A-
juntament, però no van obtenir
cap resposta.

L’Ajuntament ha acceptat la pro-
posta de la Generalitat perquè Pi-
lar Vallès sigui la nova gerent del
Consorci Badalona Sud, un ens
creat per les dues administra-
cions el 2006 que s’encarrega d’a-
plicar polítiques públiques als ba-
rris de Sant Roc, Artigues, el Re-
mei i el Congrés.

El 2 de junyLínia Nordja es feia
ressò de la possibilitat, avançada
aleshores per l’Associació de Veïns
de Sant Roc, que Pilar Vallès fos la
nova gerent. Un cop el consistori hi
ha donat el seu vistiplau, el nome-
nament de Vallès s’haurà de ratifi-
car a la comissió executiva perma-
nent del consorci al setembre. 

El lideratge del consorci era
una incògnita des que es va anun-
ciar el relleu de l’anterior gerent,
Venanci Saborit, a finals de maig.
L’Ajuntament va emmarcar la de-
cisió en una “reflexió estratègica”
per als pròxims deu anys a Sant
Roc i l’executiu de Dolors Sabater
volia un o una gerent capaç de tre-
ballar en entorns complexos i de
forma transversal amb l’Ajunta-
ment i les entitats. 

En aquest sentit, la nova gerent

del consorci és llicenciada en Hu-
manitats, graduada en Psicologia
i té un màster en Direcció Públi-
ca Local. Però, sobretot, un dels
principals avals de la nova gerent
és l’experiència de quatre anys
com a directora de Serveis a les
Persones i al Territori de Ciutat Ve-
lla, a Barcelona, càrrec que va
ocupar principalment durant el
mandat de CiU i des del qual va co-
ordinar el Pla d’Educació d’a-
quest districte. Vallès també té ex-
periència a Sant Roc, ja que, en-
tre altres, va ser professora del
col·legi Lestonnac.

A banda del seu perfil profes-
sional, Vallès és vocal de la junta di-
rectiva d’Òmnium Cultural al Bar-
celonès Nord des del 2011. Allà va
coincidir amb Sabater, quan l’al-
caldessa n’era la vicepresidenta, i
amb el cap de gabinet d’alcaldia i
comunicació, Marcel Mauri, pre-

sident d’Òmnium al Barcelonès
Nord fins al juny del 2014. 

D’altra banda, Vallès va anar a
la llista electoral d’ERC per a les
eleccions municipals del 2011 a Ba-
dalona en el número vuit com a in-
dependent. Una llista en què tam-
bé hi era l’actual primer tinent d’al-
calde, Oriol Lladó, el cinquè tinent,
Francesc Ribot, i la regidora de
Serveis Socials, Agnès Rotger. Així
doncs, Vallès ja ha treballat amb
quatre dels deu membres que in-
tegren el govern de Guanyem,
ERC i ICV-EUiA.

Amb tot, la nova gerent tindrà
diversos fronts oberts. A Sant
Roc els veïns ja han exigit més de-
dicació al barri per part de l’A-
juntament i fa pocs dies el fins ara
coordinador del districte 6, Mus-
tapha Aoulad, va abandonar el cà-
rrec per motius laborals, tal com
va avançar el Diari de Badalona.

El seu nomenament haurà de ser ratificat al setembre. Foto: Twitter

Pilar Vallès, a un pas de ser gerent
del Consorci Badalona Sud

Andreu Merino
BADALONA
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Presenten un nou projecte 
de crònica fotogràfica veïnal
HISTÒRIA4El Museu de Bada-
lona i l’Editorial Efadós van pre-
sentar dimarts el projecte L’A-
bans Badalona 1966-1983, que
vol recollir en un llibre la histò-
ria de la ciutat a partir de foto-
grafies aportades pels veïns.

Els anys 2005 i 2006 es va
presentar el primer volum de
L’Abans Badalona. Deu anys
després, l’editorial i el Museu
tornen a col·laborar, aquesta

vegada per a la creació d’un se-
gon volum que recollirà imatges
des del 1966 al 1983, acompan-
yades dels textos que explicaran
com era i com es transformava
la ciutat. Una feina que anirà a
càrrec de Gala Canle.

Un cop presentat el projecte,
el Museu fa una crida als veïns
perquè aportin nous materials
gràfics amb les seves històries
particulars o familiars.

Exhibició dels Micacos 
a la diada de Premià de Mar

CASTELLERS4Els Castellers de
Badalona van aconseguir els ob-
jectius que s’havien plantejat
en la diada castellera de diu-
menge a Premià de Mar, en el
marc de la Festa Major del mu-
nicipi maresmenc, que també va
comptar amb l’actuació dels
Capgrossos de Mataró.

Amb la confiança de sentir-
se gairebé com a  casa -els Mi-
cacos han actuat a Premià du-
rant 15 anys-, els badalonins
van començar amb el tradicional
pilar de quatre caminat, abans
d’afrontar el primer repte del dia,
descarregar per primera vegada
aquesta temporada el 5 de 7. I els
Micacos ho van aconseguir, tot

i que a l’inici el castell va pujar
tremolós.

Però encara quedaven reptes
per endavant. El primer, el 7 de
7, que els badalonins van des-
carregar sense gaires dificul-
tats. A més, els Micacos també
van oferir un 4 de 7 amb agulla,
descarregat per sisena vegada
aquesta temporada.

D’altra banda, en la ronda de
pilars, la colla va estrenar un nou
pilar de cinc, la qual cosa de-
mostra, segons la colla, la bona
feina que els castellers estan
fent als assajos.

Ara, els Micacos faran una
aturada per vacances i tornaran
per la Festa Major d’Agost.

El festival Cryptshow, de gènere
fantàstic i terror, ha tancat la
seva desena edició amb èxit i
consolidant les propostes pa-
ral·leles als curtmetratges. Les
pel·lícules de format curt han
estat, un any més, l’eix vertebra-
dor del certamen i enguany Ar-
cana, de Jerónimo Rocha, ha
guanyat el desè Premi Serra Cir-
cular a millor pel·lícula, amb una
història que reserva una dosi de
protagonisme a les presències
diabòliques

D’altra banda, L'Ours Noir,de
Meryl Fortunate-Rossi i Xavier
Seron, va rebre la menció del pú-
blic. A més, We can't live without
Cosmos va ser considerat el mi-
llor curt d’animació, Álex Pa-
chón el millor director per You
will fall again,  Bjorn Melhus mi-
llor actor per Freedom and In-
dependence i Iris Cayate va am-
pliar el palmarès d’Arcana em-
portant-se el guardó a millor ac-
triu pel seu paper en aquesta
producció.

L’entrega de premis es va dur
a terme en una gala de cloenda al
Círcol en què, a banda dels reco-

neixements als curtmetratges, els
organitzadors van fer entrega del
Premi Honorífic Serra Circular a
l’il·lustrador Josep Maria Beà.

PROPOSTES PARAL·LELES
Més enllà dels curtmetratges pre-
sentats a concurs, el Cryptshow
també va atreure força públic a
través de les activitats paral·leles
incloses a la programació.

Per exemple, una de les que va
tenir millor acollida va ser el re-
cital de relats gòtics al cementiri
del Sant Crist el 7 de juliol al ves-
pre, on Marçal Font i Espí va re-

citar fragments d'Edgar Allan
Poe, entre d'altres autors, acom-
panyat del saxo de Ferran Besal-
duch. 

L’edició d’enguany també va
incloure el Cryptshow literari,
amb la presentació de cinc llibres
a l’Espai Betúlia.

Un cop finalitzat el festival,
l’organització ja ha explicat que
vol començar a treballar en l’e-
dició de l’any vinent, en la qual es
marquen el repte de continuar
acostant el gènere de terror i
fantàstic a tots els públics a tra-
vés de diferents formats.

El festival va celebrar diumenge la gala de cloenda. Foto: Cryptshow

Èxit d’un Cryptshow que es
consolida més enllà dels curts

Redacció
BADALONA
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A les nou del matí de dimarts, di-
versos membres de la Plataforma
d’Afectats per la Hipoteca (PAH)
de la ciutat van quedar a l’Ateneu
Julia Romera, el seu lloc de reu-
nió habitual. Aquesta vegada,
però, no els esperava una reunió
sinó dos avisos de desnonament
a les deu del matí. Un al carrer
Pons i Pons i l’altre al carrer Ro-
selles. A més, inicialment n’hi
havia un tercer previst al passat-
ge Beethoven, al barri del Fondo,
que es va poder ajornar dilluns.
Així doncs, el que havia de ser un
repte triple es va convertir en
doble, però tot i així els inte-
grants de la plataforma es veien
una mica aclaparats. “És la pri-
mera vegada que coincideixen
tres desnonaments a la mateixa
hora”, explicava el portaveu de la
PAH, Juan Pastor.

Tot i això, els desnonaments
s’han convertit en una realitat
quotidiana a Santa Coloma i, se-
gons dades de la plataforma, cada
setmana n’hi ha entre 10 i 15. “Po-
den haver-n’hi molts més, dels
quals nosaltres no en tenim cons-
tància”, diu la Daniela, integrant
de la PAH.

ESTHER, ROSA I YARITZA
El matí començava amb la notí-
cia que l’advocat d’ofici d’Esther 
-veïna del passatge Beethoven-
havia aconseguit la paralització
del desnonament. Per tant, l’a-
tenció es va centrar en la Yaritza
-al carrer Pons i Pons- i la Rosa,
a Roselles.

En el primer d’aquests casos,
el pis està a nom de la mare de la
Yaritza, que el va comprar firmant
una hipoteca amb Catalunya Cai-
xa. Davant la impossibilitat de pa-
gar-la, el banc va accedir a oferir
un lloguer a canvi de recuperar la
titularitat de l’immoble. “Vam
començar pagant entre 500 i 600
euros, però el preu anava pujant
i va arribar un moment en què no
ho podíem assumir”, recorda la
Yaritza, que té a càrrec seu un me-
nor. Va ser aleshores quan la Sa-
reb, societat creada amb un 45%
de capital públic i més coneguda
com a banc dolent, va quedar-se
amb l’habitatge.  Les reclamacions
de lloguer social a l’entitat van ser
en va i la Yaritza va deixar de pa-
gar, per la qual cosa la Sareb
considera que ha passat a ocupar
el pis irregularment. 

Dimarts ella i la seva mare van
rebre el segon avís de desnona-
ment i, tot i que el jutge va aturar
el llançament abans d’enviar cap
comitiva judicial a fer-lo efectiu, la
Yaritza sap que només ha guanyat
temps. “Tot hem aportat diners a
la Sareb i ara ens volen fer fora de
les nostres cases”, etzibava Pastor,
satisfet per haver aturat el desno-
nament, però contrariat alhora.

Un cop la Yaritza ja respirava
més tranquil·la, un dels inte-
grants de la PAH que estava al seu
costat va rebre una trucada d’un
company que integrava la comi-
tiva del carrer Roselles. “També
l’han aturat!”, va celebrar. Després
dels clàssics Sí se puede, la quin-
zena d’activistes que feien guàrdia
a Pons i Pons es van dirigir cap a
Can Mariner, on una quinzena
més de membres de la PAH els es-
peraven. En aquest cas, el des-
nonament es va evitar a través de
la col·laboració entre la PAH i els
Serveis Socials municipals, que
van fer de mitjancers amb el
banc. Pastor valora la feina dels
serveis tècnics, però demana més
implicació al consistori. “Hem
demanat a l’Ajuntament dades de
tots els casos amb risc de desno-
nament a la ciutat, però no les
hem rebut”, lamenta.

El desnonament de l’Esther
es va poder aturar, tot i que la
PAH no va tenir constància de l’a-
vís de llançament fins al 7 de ju-
liol. “Hi ha molta gent que no ens
coneix i recorre a nosaltres tard”,
assegura Pastor. Tan bon punt ho
acabava de dir, un noi es va adre-
çar al portaveu al mig del carrer.
“Em desnonaran dimarts”.

Activistes de la PAH davant del pis del carrer Roselles. Foto: Línia Nord

La PAH evidencia l’emergència
habitacional a la ciutat

» Dimarts la plataforma, amb la col·laboració dels Serveis Socials, 
va evitar tres desnonaments a Fondo, Can Mariner i el Raval

El Sagarra continua creixent i
rebrà de nou la Fura dels Baus

CULTURA4El Teatre Sagarra ha
tancat el primer semestre del
2016 amb un total de 35.631 es-
pectadors, uns 5.000 més dels
registrats en el mateix període de
l’any 2015 i 7.000 més que els
que va tenir el 2014. 

Durant el primer semestre el
teatre municipal ha acollit quin-
ze obres, les quals han portat Jo-
sep Maria Flotats, Clara Segura
o Tricicle a l’escenari colomenc.
A més, el Sagarra també va aco-
llir la representació d’El llarg di-
nar de Nadal, premi Butaca al
millor espectacle de petit format.

Ara el Sagarra ja escalfa mo-
tors per a la programació de la
segona meitat de 2015, que por-
tarà un altre cop La Fura dels
Baus al teatre. La companyia ate-
rrarà a Santa Coloma el novem-
bre amb el seu últim espectacle,
Free Bach 212, una versió  lliu-
re de la Cantata dels pagesos de
Bach.

Abans, el Sagarra rebrà la vi-
sita del Mag Lari, que actuarà
durant la Festa Major, i de la
cantaora Mayte Martín, que por-
tarà el seu espectacle Tempo
Rubato a la ciutat a l’octubre.

Els Concerts als Badius
aterren a Santa Coloma

MÚSICA4Avui Santa Coloma
acollirà per primera vegada el ci-
cle Concerts als Badius, que or-
ganitza la delegació d’Òmnium
Cultural al Barcelonès Nord.

El cicle arriba enguany a la
seva cinquena edició i es caracte-
ritza per oferir espectacles musi-
cals de petit format als patis inte-
riors- també coneguts com a ba-
dius- de Badalona. Aquest any, a
més, amplia la seva presència i ate-
rra a Santa Coloma, amb l’objec-
tiu de consolidar-se a tota la co-
marca. Així doncs, La Colmena
acollirà avui el concert del grup

Tedy on the rocks, que oferirà un
recital de jazz.

Abans d’arribar a Santa Colo-
ma, el cicle va donar el tret de sor-
tida amb un concert del Quartet
amb flauta del Conservatori de Ba-
dalona, mentre que dijous passat
el grup Pigro va protagonitzar a
Casagemes el segon concert.

El 21 de juliol, la iniciativa
d’Òmnium Cultural abaixarà el
teló de Concerts als Badius amb
un recital de gòspel, soul, balades,
rumbes i funky a càrrec de Sònia
Moreno en un pati interior del
centre de Badalona. 

Auditori | Concert solidari
Avui a les nou del vespre l’Auditori Can Roig i Torres acollirà el concert solidari

de Lluís Coloma Trio i Dani Nel·lo organitzat pel Rotary Club. El preu de l’en-
trada és de 18 euors, dels quals 5 aniran destinats al projecte Santa Coloma

sona. També s’ha habilitat una fila zero per fer donacions de 10 euros.

Andreu Merino
SANTA COLOMA

Santa Coloma
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PSC i Ciutadans xoquen 
arran del cas Termyca

POLÈMICA4Creuament de re-
trets entre el PSC i Ciutadans arran
del cas Termyca. El 5 de juny la
Guàrdia Civil va registrar ajunta-
ments d’arreu de l’estat espanyol,
bona part d’aquests a Catalunya, en
el marc d’una investigació sobre
presumptes contractes irregulars
amb la constructora Efial. A ban-
da dels registres, la policia va de-
tenir dotze persones, entre els
quals dos exalcaldes de CiU, per
presumptes delictes de prevarica-
ció i malversació de fons públics.

La investigació ha saltat a l’es-
cenari polític local després que Ciu-
tadans preguntés a l’Ajuntament
si el consistori ha tingut o té con-
tractes amb Efial. Tot i que el
portaveu de Ciutadans, Dimas
Gragera, va considerar que la pre-
gunta corresponia al “deure” del
partit, el govern municipal no
s’ha pres bé la consulta.

En un comunicat publicat el 7
de juliol, l’executiu de Núria Par-
lon assegura que l’Ajuntament

no ha contractat mai l’empresa
Efial des del 2007, any de funda-
ció d’aquesta, tal com ho certifica
el secretari general del consistori.

D’altra banda, el govern mu-
nicipal exposa que “es veu en la ne-
cessitat” d’aclarir hipotètiques re-
lacions amb Efial després de la
pregunta de Ciutadans que, segons
considera, “perjudica la imatge de
bon govern i transparència d’a-
quest Ajuntament”.

Per la seva banda, el partit de
Gragera ha volgut tenir l’última pa-
raula. Ciutadans ha expressat que
la petició d‘informació s’emmar-
ca en la tasca de fiscalització de l’ac-
ció de govern. “I així continuarà”,
avisa el portaveu. A més, Gragera
assegura que l’Ajuntament enca-
ra no ha respost peticions similars
d’informació referents a empreses
com Inipro, Itinere, Gis Grup i
Educare SXXI, sol·licitades el 27
de maig. “Si un partit ha perjudi-
cat el nom de la nostra ciutat és el
PSC amb el cas Pretòria”, conclou.

La Fiscalia ha demanat, en total,
300 anys de presó per als 27 acu-
sats per l’ocupació del rectorat de
la Universitat Autònoma de Bar-
celona (UAB), l’abril del 2013. El
fiscal basa la seva acusació en
presumptes delictes de desordres
públics i violació de domicili jurí-
dic. D’altra banda, la Fiscalia tam-
bé demana al conjunt d’investigats
383.000 euros en concepte de res-
ponsabilitat civil i 9.600 euros de
multa a cadascun d’ells.

Entre els 27 acusats, hi ha un
treballador de la UAB, un profes-
sor -el secretari general del sindi-
cat CGT a Catalunya, Ermengol
Gassiot- i 25 estudiants, entre els
quals hi ha l’actual regidor de
SOM Gramenet Oriol Corral, per
a qui el fiscal sol·licita una con-
demna de 14 anys de presó. Corral
és un dels set investigats a qui tam-
bé s’imputa un presumpte delic-
te de coaccions per l’escrache re-
alitzat a l’exvicerectora de la UAB,
Sílvia Carrasco.

SOM 27 I MÉS
Arran de la investigació judicial per
l’ocupació del rectorat, s’ha cons-

tituït el grup de suport als acusats,
Som 27 i més.

Després de conèixer la petició
de penes de la Fiscalia, el grup va
convocar una roda de premsa el 7
de juliol en què el seu portaveu,
Daniel Tubau, va qualificar la
sol·licitud del fiscal com “un pas
més en l’escalada repressiva a les
classes populars”. Tubau també va
acusar Carrasco de fer una “llista
negra” amb noms dels protes-
tants al rectorat, que hauria servit
de detonant per la investigació dels
Mossos d’Esquadra.

Per la seva banda, Corral qua-
lifica de “criminal” el comporta-
ment de Carrasco i la UAB. “Han
actuat de forma dèspota i sense
miraments”, considera el regi-
dor. Corral, a més, creu que la di-
recció de la UAB ha actuat sense
reflexió. “No han tingut en comp-

te la situació política d’aleshores i
les reivindicacions corresponents”,
diu. “Només veuen la porta del
rectorat tancada”, afegeix.

En aquest sentit, l’ocupació del
rectorat es va dur a terme per rei-
vindicar l’aplicació de diverses
mocions aprovades pel Claustre de
la Comunitat Universitària. Per
exemple, demanaven desobeir la
pujada de taxes universitàries im-
pulsada pel govern espanyol i
avalada per la Generalitat.

Ara, Corral i els altres 26 in-
vestigats esperen data per al judici.
En el cas del regidor colomenc, la
pena de 14 anys té especial relle-
vància perquè ja va ser condem-
nat el 2014 per un delicte de des-
ordres públics, arran del boicot a
un acte de l’exlíder d’Unión Pro-
greso y Democracia (UPYD), Rosa
Díez, també a la UAB.

Roda de premsa dels acusats després de la petició de presó. Foto: Twitter

Demanen 14 anys de presó per
al regidor de SOM Oriol Corral

Redacció
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L’adjudicatari de les carpes Ma-
rina Besòs, Martín Ferrer, hau-
rà de comparèixer periòdica-
ment al jutjat número 3 d’ins-
trucció d’Eivissa i no podrà aban-
donar l’estat espanyol, per la
qual cosa la jutgessa li ha retirat
el passaport. Aquestes són les
tres mesures que el tribunal ha
decretat per a Ferrer, després
que la Guàrdia Civil el detingués
el 5 de juliol, en el marc d’una
operació contra el blanqueig de
capitals i delictes contra la Hi-
senda pública, per la qual l’em-
presari d’oci nocturn ha quedat
en llibertat amb càrrecs.

El sumari del cas està sota se-
cret de sumari, però El Mundo
apunta que la investigació se
centra en una presumpta evasió
de l’impost de societats i de 

l’IVA en diversos exercicis ante-
riors al 2011. Aquestes pre-
sumptes evasions s’haurien pro-
duït, doncs, abans que Ferrer
instal·lés la discoteca Atlàntida
a les carpes Marina Besòs, el
2013. La discoteca va tancar el
2014, tot i que Innovaciones
Calem, una empresa controlada
per Ferrer, manté la concessió
fins al desembre d’aquest any.

REGISTRE A LLEÓ
El setge policial sobre Ferrer ha
anat més enllà del registre a la

discoteca Amnesia. I és que, se-
gons informaven diversos mit-
jans locals, la Guàrdia Civil i
l’Agència Tributària van escor-
collar el 8 de juliol la casa que Fe-
rrer té a Lois, a Lleó.

En aquest cas, el registre va
ser un dels 87 que la policia i Hi-
senda van fer en el marc de l’O-
peració Chopin, que investiga su-
posades irregularitats fiscals de
propietaris locals d’oci nocturn
d’onze comunitats autònomes de
l’estat espanyol, setze dels quals
estan ubicats a Catalunya.

Imatge d’arxiu de les carpes Marina Besòs. Foto: Arxiu

L’adjudicatari de les carpes
Marina Besòs, lliure amb càrrecs
» L’empresari Martín Ferrer va ser detingut en el marc d’una operació
contra blanqueig de capitals i delictes contra la Hisenda pública

David Guetta encapçala 
el cartell del Beach Festival

MÚSICA4El discjòquei francès
David Guetta serà un dels cap de
cartell del Barcelona Beach Fes-
tival, que dissabte celebrarà la
seva tercera edició a la platja del
Fòrum i al Parc de la Pau de
Sant Adrià de Besòs. 

El festival reunirà bona part
dels referents actuals de la mú-
sica electrònica, com Alesso,
Axwell Ingrosso, Martin Ga-
rrix, Hardwell i Nicky Romero.
D’altra banda, diversos discjò-
queis locals faran de teloners
per escalfar l’ambient a la plat-
ja del Fòrum.

L’organització del certamen
espera superar els 60.000 as-
sistents de l’any passat. Durant
la presentació del festival, la re-
gidora de Turisme, Ruth Soto, va
assegurar que el Barcelona Be-
ach Festival projecta interna-
cionalment la ciutat i va reivin-
dicar l’entorn on se celebrarà, en
especial les Tres Xemeneies de
l’antiga central tèrmica.

Precisament, les xemeneies
continuen esperant conèixer
quin serà el seu futur, emmar-
cat en el procés de transforma-
ció del front litoral.

Un incendi al Besòs 
causa la mort de dos nens

SUCCESSOS4Un incendi dilluns
al matí en un pis del carrer Ro-
des, al barri de Besòs tocant a
Sant Adrià, va causar la mort
d’una nena de 6 anys i el seu ger-
mà de 4. La mare de la família
només va patir ferides lleus,
mentre que el pare -amb un atac
d’ansietat- i un altre germà de 2
anys -que va patir ferides greus-
van ser ingressats a l’Hospital de
la Vall d’Hebron.

De fet, a hores d’ara, segons les
informacions mèdiques que han
transcendit, el nen està estable
dins de la gravetat.

Per ara, les causes de l’incen-
di es desconeixen i els Mossos
d’Esquadra ja han iniciat una
investigació. A banda de la famí-
lia, una desena de veïns del bloc
de pisos van resultar ferides, ja si-
gui per inhalació de fum o per le-
sions produïdes quan van saltar
des dels balcons més baixos de
l’immoble per por al foc.

Per la seva banda, l’alcaldessa
de Barcelona, Ada Colau, ha as-
segurat a través de les xarxes so-
cials que els serveis municipals ja
treballen per esbrinar les causes
del foc i atendre els afectats.

Sant Adrià destina 9.000
euros a la investigació de l’ELA
RECERCA4La ciutat ha aportat
9.000 euros a la investigació de
l’Esclerosi Lateral Amiotròfica
(ELA), principalment gràcies a
l’organització de la primera Ruta
ELA  Sant Adrià, que en va re-
captar 5.000. L’alcalde, Joan Ca-
llau, i el director del Club Atletis-
me La Sansi, José Luis Blanco, ja
han lliurat el taló a la Plataforma
d’Afectats per l’ELA i a la Funda-
ció Miquel Valls, que destinaran
la recaptació de la iniciativa es-

portiva i solidària a la recerca
mèdica d’aquesta malaltia.

D’altra banda, l’Associació de
Comerciants també va fer la do-
nació de dues guardioles amb les
aportacions voluntàries dels ciu-
tadans i ciutadanes fetes en el
marc de la Fira de Comerç al Ca-
rrer que va tenir lloc els dies 18 i
19 de juny.

A més, diverses entitats han re-
collit 4.000 euros amb activitats
lúdiques de suport a la ruta ELA.

Habitatge | Mesa municipal
El 7 de juliol es va constituir la Mesa d’Habitatge de Sant Adrià, integrada per l’A-
juntament, l’Oficina Local d’Habitatge, el Consorci de la Mina, el Col·legi d’Advo-
cats, Càritas, Creu Roja, la PAH i associacions de veïns. La taula forma part de la
Mesa d’Inclusió, que vol donar resposta a la ciutadania en risc d’exclusió social.

Redacció
SANT ADRIÀ
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Tot a punt per a una nova
edició de Cara al Mar

FESTES4El dels pescadors és
un dels gremis que, històrica-
ment, ha hagut de confiar més en
els elements per poder fer la
seva feina en condicions i sense
sobresalts. En aquest sentit, la
Mare de Déu del Carme, patrona
del gremi, és a qui normalment
van dirigides aquestes pregàries.
La devoció envers la verge, amb
el temps traduïda en tradició en
la majoria de casos, ha derivat en
festes com Cara al Mar, que dis-
sabte, coincidint amb el dia de la
patrona, celebrarà a Montgat la
seva 38a edició.

PROCESSÓ I CREMAT
La confraria de pescadors de
Montgat, amb la col·laboració de

la del Masnou i la de Premià de
Mar, protagonitzarà la tradicional
processó que trasllada la imatge de
la verge des del port del Masnou
a l’església parroquial de Sant
Joan.

D’altra banda, a partir de les
vuit del vespre, a la platja del
costat del túnel de Montgat es fa-
ran botifarres, sardines i cremat,
així com una cantada d'havaneres
a càrrec del grup Els Cremats i un
concert jove.

L'acte l'organitza Platges de
Montgat conjuntament amb les
regidories de Cultura i Festes i la
de Joventut, i amb la col·labora-
ció de la Diputació i les confraries
de pescadors de Montgat, El Mas-
nou i Premià de Mar.

Parc del Turonet | Jazz a la fresca
Demà finalitza el cicle Jazz a la fresca amb el concert de la banda Jazz Quartet
al parc del Turonet. Els músics Manel Vega, Raül Reverter i Jordi Farrés oferi-
ran un recital de jazz per posar el punt final al cicle de concerts. L’actuació co-

mençarà a les deu de la nit, l’entrada serà gratuïta i s’oferirà servei de bar. 

El jutjat d’instrucció número 2
de Badalona manté el secret de
sumari en relació amb la inves-
tigació d’una presumpta trama
de corrupció que se centra en l’A-
juntament, la Policia Local i
dues empreses.

Segons va poder saber Línia
Nord, els documents requerits
per la Unitat Central de Delin-
qüència Econòmica i Fiscal
(UDEF) de la Policia Nacional
durant el registre de dijous pas-
sat al consistori no serien d’a-
quest 2016, sinó d’anys ante-
riors. En aquest sentit, tant Fran-
cesc Garcia -alcalde del 2011 al
2015- com l’actual alcaldessa,
Rosa Funtané, que va ser tinen-
ta d’alcalde amb Garcia, insis-
teixen que no tenen res a amagar
i mantenen la seva intenció de
col·laborar amb la justícia.

D’altra banda, fonts de l’an-
terior executiu municipal in-

tueixen que la investigació judi-
cial podria apuntar al concurs
públic per la instal·lació i la ges-
tió del radar del Camí Ral, que es
va fer durant l’anterior mandat
i va entrar en funcionament el
2013, o a l’adjudicació de les
guinguetes, també durant l’an-
terior mandat.

Aquesta publicació s’ha po-
sat en contacte amb l’empresa
Bilbomàtic, adjudicatària del

servei de radar. Fonts de l’em-
presa no han confirmat ni des-
mentit que agents de la UDEF
registressin la seva seu dijous
passat, el mateix dia que la Po-
licia Nacional va entrar al con-
sistori i a les dependències de la
Policia Local.

Sigui com sigui, l’Ajunta-
ment espera que el jutjat de Ba-
dalona aixequi el secret de su-
mari a principis d’agost.

La Policia Nacional va registrar dijous el consistori. Foto: Arxiu

Investiguen l’Ajuntament per una
presumpta trama de corrupció

Andreu Merino
MONTGAT

Imatge del Cara al mar celebrat el 2014. Foto: Ajuntament
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Tiana

El grup ‘Una’ actua avui 
als Jardins de Lola Anglada

MÚSICA4El grup Una, integrat
per un quartet de corda i una
cantant solista, protagonitzarà
avui a les deu de la nit el segon
concert del cicle Nits de música
als jardins Lola Anglada.

Lluna Aragón, Loli Nycz,
Maria Juan, Sandrine Robilliard
i Ana Rossi oferiran avui un re-
pertori ple de bellesa i sensuali-
tat a càrrec d’una formació in-
sòlita, que combina un violí, un
violoncel i dues violes, amb la
presència d’una veu que exerceix
de cantant i narradora, explicant

històries viscudes en primera
persona, de llocs dels quals vé-
nen i d’allà on volen estar.

Així doncs, Una agafa el re-
lleu del grup de música brasile-
ra Sambala, que va donar el tret
de sortida al cicle de concerts als
jardins de Lola Anglada.

D’altra banda, el duo Marés
farà el tercer concert el 21 de ju-
liol, amb la seva combinació de
música clàssica, contemporà-
nia, tradicional i jazz de la Pe-
nínsula, en el marc del seu pro-
jecte Iberian Crossroads.

PAM | Enquesta ciutadana
Continua disponible l’enquesta ciutadana elaborada per l’Ajuntament en el marc
del procés participatiu del Pla d’Actuació Municipal (PAM). El qüestionari es pot

respondre a la pàgina web municipal i s’estructura en nou blocs a través dels quals
el govern municipal proposa les principals mesures d’actuació al llarg del mandat.

La piscina municipal de Tiana
acollirà finalment aquest diu-
menge la iniciativa Mulla’t per
l’Esclerosi Mútliple, organitzada
per la Fundació Esclerosi Múl-
tiple i inicialment prevista pel 10
de juliol.

Diumenge passat, però, pro-
blemes tècnics a la piscina mu-
nicipal van obligar l’Ajuntament
a tancar l’accés a l’equipament
fins a les tres de la tarda. Con-
cretament, un tall de llum la nit
de dissabte al poliesportiu va
provocar que el mecanisme per
regular el clor de la piscina es
desconfigurés. “Diumenge al
matí vam veure que la piscina
acumulava més clor del per-
mès”, explica la regidora d’Es-
ports, Núria Blasco.

Durant tot el matí, operaris
municipals van treballar per-
què l’aigua recuperés el nivell es-
tablert per la normativa, i final-

ment es va permetre el bany als
usuaris a partir de les tres.

Ara bé, el fet d’estar fora de
servei durant tot el matí va fer
que l’Ajuntament decidís tras-
lladar la iniciativa solidària per
aquest pròxim diumenge. “Hau-
ríem recaptat molts menys di-
ners si no haguéssim mogut la
data”, diu Blasco.

I és que diumenge passat no
només es van perdre usuaris,
sinó  que el consistori va cobrar
entrada de tarda a aquells ban-
yistes que n’havien comprat de
dia complert.

Així doncs, els veïns tenen
una oportunitat aquest diu-
menge per destinar fons a la in-
vestigació de l’esclerosi múltiple.

Imatge d’arxiu de la piscina municipal. Foto: Arxiu

El Mulla’t se celebrarà
finalment aquest diumenge

Redacció
TIANA

El grup Una, en una imatge d’arxiu. Foto: Una
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De la calor extrema i la desolació
dels camps de refugiats sahrauís a
Tindouf, a Algèria, a conviure amb
altres infants en un casal d’estiu a
Badalona, Santa Coloma, Sant
Adrià o Montgat. Aquest és el camí
que 44 nens sahrauís han fet aquest
estiu a través del programa Va-
cances en Pau, en el marc del qual
milers de famílies d’arreu de l’estat
espanyol acullen cada estiu nens i
nenes sahrauís durant dos mesos.
Enguany són 450 els que han arri-
bat a Catalunya, 17 dels quals a Ba-
dalona, 14 a Santa Coloma, 11 a
Montgat i 2 a Sant Adrià.

Al juliol participen en diverses
activitats programades i a l’agost
gaudiran dels plans que hagin
preparat per a ells les seves famí-
lies d’acollida. “Jo el  portaré a fer
una ruta per Andalusia,”, explica
la Fina Rodríguez, presidenta de

Santa Coloma amb el Sàhara -que
coordina l’estada a la ciutat- i que
té a casa seva un noi de 12 anys. 

VIATGE POLÍTIC
Un dels objectius de Vacances en
Pau és que els infants puguin fu-
gir de la calor a Tindouf, on a l’es-
tiu es poden superar els 50 graus
amb facilitat. A més, l’estada tam-
bé permet sotmetre’ls a revisions
mèdiques exhaustives i propor-
cionar-los una alimentació amb
productes frescos que és impossi-
ble tenir als camps de refugiats.

Però més enllà d’això, l’acolli-
da també és un “viatge polític”, tal
com diu Rodríguez. Una opinió
compartida per la presidenta de
l’associació Yalah, que coordina
l’estada a Sant Adrià, Maria For-
nos. “La motivació del projecte és
la difusió de la causa sahrauí”, ex-
plica. “Els nens són ambaixadors
del seu poble”, afegeix. A banda
d’organitzar l’estada, Vacances en
Pau també s’encarrega de reclamar
el dret a l’autodeterminació del po-

ble sahrauí, que continua sota
control marroquí, després que el
1975 l’estat espanyol renunciés al
territori sense respectar el dret in-
ternacional.

Per tot plegat, Santa Coloma
amb el Sàhara, Yalah, Huellas del
Sáhara o Esabar compten amb el
suport dels ajuntaments de la co-
marca.

FALTA DE FAMÍLIES
Mentre que anys enrere el nombre
de nens i nenes sahrauís que pas-

saven l’estiu a Sant Adrià podia
rondar els 15, enguany la ciutat no-
més n’ha rebut dos. “Tenim pro-
blemes per trobar famílies d’aco-
llida, sobretot a causa de les difi-
cultats econòmiques derivades de
la crisi”, explica Fornos. “Mante-
nir nens durant les vacances cos-
ta”, admet Rodríguez.

Sigui com sigui, les dues de-
fensen la necessitat de mantenir
vius projectes com aquests, soli-
daris, polítics i humanitaris. “Quan
els nens tornen als camps, ho fan

contents”, coincideixen les dues.
Una felicitat, però, que pot ser efí-
mera. “La desolació als camps és
total”, explica Rodríguez, que en va
visitar un el 2010. “Hi ha joves que
han estudiat fora, però quan tor-
nen no poden fer res, simple-
ment perquè no hi ha res a fer”,
conclou la presidenta de Santa Co-
loma amb el Sàhara.

Així doncs, la il·lusió d’un in-
fant es pot convertir aviat en la im-
potència i ràbia d’un jove sahrauí
sense esperances de futur.

Petits ambaixadors
» 44 nens del Sàhara Occidental passen l’estiu a la comarca en el marc del programa Vacances en Pau
» Els organitzadors de l’estada lamenten que cada cop sigui més difícil trobar famílies d’acollida

Diversos ajuntaments, com el de Badalona, han rebut els infants sahrauís. Foto: Ajuntament de Badalona

Serveis Socials | Acord entre administracions locals i Generalitat
La Generalitat, l’Associació Catalana de Municipis i la Federació de Municipis de Catalunya van

signar dimarts un acord per la coordinació, la cooperació i la col·laboració entre la Generalitat i les
entitats municipalistes que permet planificar coordinadament la prestació dels serveis socials bà-
sics i els serveis especialitzats, així com altres programes de benestar social i polítiques d'igualtat.

Andreu Merino
BARCELONÈS NORD
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Els col·lectius contraris al pro-
jecte dels Mercadona vinculats
a la Fundació Badalona Capaç
han fet un pas més enllà i han
decidit que assistiran al prò-
xim Ple, que se celebrarà el dia
26, on “faran visibles” les seves
reivindicacions, les quals es re-
sumeixen en el lema ‘No més
Mercadona a la ciutat de Bada-
lona’. Aquesta va ser una de les
decisions que es va prendre en
l’assemblea oberta de diven-
dres passat a la tarda a l’Asso-
ciació de Veïns de Bufalà.

En un principi estava previst
que es debatés el projecte en el
Ple de juliol però les discrepàn-
cies al govern municipal, la si-
tuació del Turó de l’Enric i la
pressió social ha fet que l’ope-
ració quedi, almenys fins a la tar-
dor, en stand by. Durant els prò-
xims dos mesos i mig el govern
municipal reestudiarà el projecte

per trobar alternatives a la ins-
tal·lació de dos nous establi-
ments de la marca valenciana,
tal com es va anunciar fa una
setmana. Una decisió que va
decebre als representants de
Badalona Capaç, que temen que
el projecte que els ha de pro-
porcionar un nou local se’n vagi
en orris.

Per altra banda, a la reunió de
divendres passat es van crear
grups de treball sobre diversos
aspectes relacionats amb el pro-
jecte de Mercadona vinculat a

Badalona Capaç. Hi haurà grups
que tractaran la situació me-
diambiental del Turó de l’En-
ric –una de les entitats contràries
al projecte, Salvem el Turó de
l’Enric, denuncia que l’arribada
de Mercadona seria perjudicial
per a aquest indret de gran im-
portància mediambiental–, men-
tre que la Federació d’Associa-
cions de Comerciants partici-
parà en els grups relacionats
amb el petit comerç i l’afectació
que, segons asseguren, patirà el
sector amb dos Mercadona més. 

L’oposició als Mercadona de 
BDN Capaç es farà visible al Ple

F. J. Rodríguez
BUFALÀ

Gastronomia | Torna la Ruta de la Tapa de Badalona
La Ruta de la Tapa de Badalona arrencarà demà divendres i oferirà durant una setmana
el bo i millor de la gastronomia local. Durant els pròxims set dies, 30 bars i restaurants

de tota la ciutat vendran una tapa creada especialment per a l’ocasió i una beguda a 
un preu de dos euros. L’acte està promogut per l’empresa de cervesa San Miguel. 

Els botiguers de la Salut,
satisfets amb la Fira d’Estiu

BADALONA4El passeig de la
Salut va omplir-se de vitalitat
dissabte passat amb la Fira d’Es-
tiu, una mostra que va aplegar 25
botigues de l’associació de co-
merciants i va oferir tallers di-
versos i castells inflables per als
més petits de la casa. 

Des de l’associació de boti-
guers de la Salut valoren de ma-
nera “molt positiva” la mostra de
dissabte, durant la qual “es va di-

namitzar el passeig” i es van fer
“bones vendes”, segons explica
Óscar Palma, president de l’en-
titat. De fet, aquesta mostra te-
nia com a objectiu donar un
impuls a la campanya de rebai-
xes, un objectiu que sembla as-
solit amb les paraules de Palma. 

“Amb actes així, fem que el
barri vagi endavant”, afegeix
Palma, que explica que tornaran
a celebrar actes cap a la tardor. 

L’oposició a Mercadona vol fer-se sentir. Foto: Twitter

Comerç

Puigdemont i Albiol topen 
al Parlament pel top manta

POLÈMICA4Durant la sessió de
control al Govern celebrada ahir
al Parlament, el president de la Ge-
neralitat, Carles Puigdemont, va
protagonitzar amb el regidor ba-
daloní del PP, Xavier García Albiol,
un fort debat sobre el top manta. 

El líder popular va retreure
l’actuació “bonista” del govern
de la Generalitat respecte a la ven-
da ambulant il·legal a diverses
parts de Catalunya, criticant el fet
que un “manter” segui en una tau-

la de negociació al mateix nivell
que la policia o l’administració. 

Per la seva banda, Puigde-
mont ha negat les acusacions i ha
assenyalat que el fenomen del top
manta no se soluciona només
amb “més pressió policial”. Però
a més, Puigdemont va apuntar
que “segons els informes poli-
cials”, els grans magatzems que
subministren articles als manters
són a Badalona, “d’on vostè [en
referència a Albiol] n’era alcalde”. 
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Esports Sant Adrià | L’UBSA es reforça amb dos homes del Sant Josep

De Badalona a Sant Adrià. Dos dels tres primers fitxatges de l’UBSA són Francesc Pascual
i Diego Rodríguez, exjugadors del CB Sant Josep. L’altra cara nova per al conjunt de Mario
Lousame és Alberto Reyes, que ha passat les darreres dues temporades a la UE Sant Cugat.
Per altra banda, el club ja ha anunciat que entre el 26 i el 28 d’agost farà un stage al Ricart.

El 7 de juliol de 2016 pot marcar
un abans i un després al Joventut.
Durant el matí de dijous passat es
van fer oficials els comiats de
dos emblemes del club, el tècnic
Salva Maldonado (que tenia fins
diumenge passat per anunciar si
renunciava a l’any de contracte
que li quedava) i el capità Nacho
Llovet, que ha vestit de verd-i-ne-
gre les darreres 14 temporades.

Passaven pocs minuts de les
11 del matí quan es confirmava el
primer adéu. Llovet, que va arri-
bar al club quan només tenia 11
anys, s’acomiada amb 25 després
de cinc temporades al primer
equip. El pivot barceloní es va
guanyar el respecte dels com-
panys i del cos tècnic des del co-
mençament i ben aviat va co-
mençar a formar part de la terna
de capitans de l’equip. La 2015-

2016 ha estat la seva millor tem-
porada estadísticament, presen-
tant uns números de 6,7 punts i
3,3 rebots per partit. L’excapità de
la Penya signa per dues tempo-
rades pel Rio Natura Monbus
Obradoiro gallec, on ja l’esperen
amb els braços oberts. “És un ju-
gador intel·ligent i ha decidit sor-
tir de la seva zona de confort per
progressar. Esperem que el seu
caràcter i la seva versatilitat ens
ajudin a créixer”, ha explicat el di-
rector general del seu nou equip,
José Luis Mateo. En un text pen-
jat a les xarxes socials, Llovet s’a-
comiada de l’afició assegurant
que “marxar és una de les deci-
sions més difícils de la meva
vida” i que “l’Olímpic sempre
serà casa meva”.

Pocs minuts després de dos
quarts de dues del migdia, Mal-
donado apareixia a la sala de
premsa acompanyat del presi-
dent Jordi Villacampa. El tècnic
premianenc va confirmar el que
era un secret a veus, que abando-

na l’entitat després de cinc tem-
porades en aquesta segona etapa
(ja n’havia viscut una anterior-
ment). Maldonado va argumentar
el seu comiat pel “desgast perso-
nal i professional” dels darrers
anys. “Pot semblar que cinc anys
a un club són pocs, però per a un
entrenador són molts”, va explicar
l’entrenador, afegint que “les sen-
sacions que tinc és que aquí s’a-

caba una etapa i que això és el mi-
llor per a mi però també per al
club”. Els millors resultats amb el
premianenc van arribar la tem-
porada 2014-2015, amb les semi-
finals de Copa i la classificació per
al play-off de la Lliga ACB.

ABALDE, DE VACANCES
L’actualitat verd-i-negra també
està marcada pel final de la pre-

sència d’Alberto Abalde amb la
selecció espanyola.

El gallec ja no forma part de
l’equip que prepara els Jocs i ha
començat les seves vacances. Tot
i això, el 16 verd-i-negre valora
molt positivament els dies que ha
passat a les ordres de Sergio Sca-
riolo i assegura que desconnectarà
uns dies per tornar al màxim la
temporada que ve.

El final d’una etapa
» El tècnic Salva Maldonado i el capità Nacho Llovet anuncien que marxen de la Penya

» Alberto Abalde comença les seves vacances després de saber que no anirà als Jocs Olímpics

Redacció
BADALONA

El club va perdre dos dels seus emblemes dijous passat. Fotos: CJB i ACB
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Punt final a un dels serials de
l’estiu: el CF Badalona seguirà
uns mesos a Montigalà. Així ho
ha confirmat a Línia Nord el pre-
sident, Miquel Àngel Sánchez. La
decisió es pren després que els
dirigents del club hagin com-
provat de primera mà que ja s’es-
tan fent les obres per instal·lar
torres d’il·luminació i més gra-
deries a la que ha estat casa del
primer equip durant les últi-
mes temporades.

Pel que fa a les obres del
nou estadi, aquesta setmana
han començat les de la coberta,
de manera que el trasllat del club
a la nova instal·lació s’apropa
cada dia més. “L’Ajuntament
ens assegura que les obres esta-
ran llestes al gener de 2017,
però des de la constructura són
més optimistes i ens han dit
que aquesta data es podria avan-
çar fins a l’octubre d’enguany”,
assegura el president.

TORNADA A LA FEINA
Esportivament parlant, el club
ha anunciat que el primer equip
tornarà a la feina dilluns que ve.
Els jugadors estan citats a la
tarda per fer la primera sessió de
la pretemporada (encara queden
fitxatges per anunciar, ja que
Sánchez assegura que alguns
d’ells encara han de resoldre la
seva situació amb els seus clubs
actuals) i ja coneixen el planning
per a la resta de la setmana, amb

sessions dimarts i dimecres al
matí, sessió doble dijous i di-
vendres i un sol entrenament per
a dissabte al matí.

L’equip reprendrà l’activitat
sense el colomenc Alberto Ca-
rroza ni el valencià Pablo Mor-
gado. Carroza tornarà a vestir la
samarreta de la UE Sant An-
dreu per tercer cop a la seva ca-
rrera, mentre que Morgado mar-
xa a Extremadura per jugar a les
files de l’AD Mérida. 

Montigalà seguirà sent la casa del primer equip durant uns mesos. Foto: CFB

El Badalona seguirà a Montigalà
fins que estigui llest el nou camp
» Les reformes que l’entitat demanava per no marxar ja s’estan fent
» El primer equip reprendrà als entrenaments dilluns que ve

El colomenc Alberto de la
Bella fitxa per l’Olympiakos

SANTA COLOMA4De Santa Co-
loma al Pireu. El lateral Alberto
de la Bella es va convertir la set-
mana passada en nou jugador de
l’Olympiakos grec. La Reial So-
cietat, club d’origen del defensa,
va anunciar la cessió per una
temporada al vigent campió de
la lliga grega.

D’aquesta manera, el lateral
format al planter de la Grama
viurà la seva primera experièn-
cia a l’estranger i tindrà l’opor-
tunitat de tornar a jugar la
Champions League, després de
fer-ho amb el conjunt txuri-
urdin durant la temporada
2013-2014.

El colomenc va debutar amb
el seu nou equip divendres pas-
sat, després d’haver completat
les primeres sessions d’entre-
nament. De la Bella va entrar al
minut 63 del matx que els del Pi-
reu van empatar (2-2) contra el
Gent. 

El lateral va tenir l’oportuni-
tat de tornar a vestir de blanc-i-
vermell ahir a la nit en un amis-
tós contra un altre equip belga,
el KVC Westerlo (en el moment
del tancament de l’edició de Lí-
nia Nord) i continuarà la seva
pretemporada a les ordres de
l’entrenador madrileny Víctor
Sánchez del Amo.

SANT ADRIÀ4El futur del Sant
Gabriel està assegurat. El filial del
club va proclamar-se campió de
la Donosti Cup a Anoeta diven-
dres passat després de derrotar als
penals el Socal Select dels Estats
Units. El temps reglamentari ha-
via acabat 1-1. L’equip de Pedro
Martín va haver de patir de valent
a la final després d’haver com-
pletat una primera fase magnífi-
ca amb tres victòries (contra les
americanes, l’Intxaurdi i el Mari-
ño) i només un empat sense gols
contra el Zumaiko.

Aquesta no va ser l’única par-

ticipació del Sangra a la copa. L’in-
fantil va perdre als quarts de final
contra el Madrid CFF, mentre que
el cadet va quedar eliminat a la se-
mifinal contra el Houston.

TRES FITXATGES MÉS
La feina al Seagull, però, no es li-
mita als terrenys de joc. La set-
mana passada es van conèixer les
tres darres incorporacions per al
sènior femení de Carlos Romero
de cara al curs que ve. Es tracta de
María González, que arriba pro-
cedent del Levante Las Planas,
però que s’havia format a les ca-

tegories inferiors del Sangra.
González va ser una de les peces
clau del conjunt de Sant Joan
Despí i va tancar la competició
amb sis gols.

El club també va tancar l’a-
rribada de Mireia Vintró, que la
temporada passada jugava a les fi-
les del Seagull, tot i que Jordi Fe-
rrón solia decantar-se per Noe per
defensar la porteria badalonina.

L’última arribada va ser la de
la migcampista Laura Galceran,
que després de jugar al Mountain
View Los Altos nord-americà tor-
na a Catalunya.

Pau Arriaga
BADALONA

El colomenc viurà la seva primera experiència a l’estranger. Foto: OFC

El Sangra triomfa a Anoeta
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AGENDA SETMANAL

Ilias Fifa arriba en plena forma als
Jocs Olímpics. El fondista colo-
menc va ser el més ràpid a Ams-
terdam i es va proclamar campió
d’Europa de 5.000 metres diu-
menge passat a l’Estadi Olímpic
de la capital neerlandesa.

I ho va aconseguir en un final
d’infart, amb un temps de 13 mi-
nuts, 40 segons i 85 centèsimes.
De fet, els quatre primers clas-
sificats de la prova (Fifa, el pa-
lamosí Adel Mechaal, l’alemany
Richard Ringer i el noruec Hen-
rik Ingebritsen) van creuar la
meta en la mateixa centèsima i
només un cop de pit final de Fifa
va fer que tornés a casa amb l’or
penjat al coll.

La seva victòria cobra enca-
ra més mèrit després que, un cop
acabada la cursa, assegurés que
havia encarat els 200 metres fi-
nals pensant que no tenia cap
opció de metall. “Tothom sap
que els finals de cursa no són el
meu punt fort, però aquest any
he treballat molt per poder guan-
yar curses tàctiques com aques-
ta. Per això estic molt agraït al
meu entrenador, Rafa Caro”, va

explicar Fifa minuts després de
veure el seu nom a la posició més
alta de la cursa. “El meu objec-
tiu era aconseguir una medalla,
però no pensava que seria cam-
pió d’Europa. L’or em dóna con-
fiança de cara als Jocs i ara tre-
ballaré encara més per ser fina-
lista a Rio. Com a mínim vull
acabar entre els set o vuit pri-
mers”, va afegir el colomenc.

PREPARACIÓ PER A RIO
Un cop havien passat 48 hores de
la seva victòria a Amsterdam,

Fifa ja pensava a continuar pre-
parant els Jocs. La cita li arriba
amb 27 anys, en plenitud física i
mental, i és per això que l’atleta
ja és a Sierra Nevada per conti-
nuar entrenant. Fifa va tornar
breument a casa, on va atendre
també els mitjans del Barça (el
seu club) però ja és a les mun-
tanyes de Granada amb el seu
preparador.

El seu primer objectiu, però,
serà el campionat d’Espanya,
que es disputarà el cap de set-
mana que ve a Gijón.

Un moment de la cursa de diumenge passat. Foto: RFEA

El colomenc Ilias Fifa, campió
d’Europa de 5.000 metres

Redacció
SANTA COLOMA

El Catgas Santa Coloma
dissenya la pretemporada

SANTA COLOMA4L’equip tor-
narà a la feina el 29 d’agost. La
setmana passada, el Catgas San-
ta Coloma va fer públic el calen-
dari de la pretemporada, que in-
clourà un stagea Viella (igual que
la temporada passada). Un cop
acabi la part física començaran els
amistosos de preparació del curs. 

El primer d’aquests serà el 16
de setembre, contra el Penyísco-
la. Cinc dies més tard l’equip re-
brà el Palma Futsal i entre el 24

i el 25 de setembre els tres equips
jugaran un triangular a Castelló.

EL DEBUT, A CASA
Per altra banda, ahir es va celebrar
l’Assamblea General de la Lliga
Nacional de Futbol Sala (LNFS)
a la Ciudad del Fútbol de Las Ro-
zas. A banda d’aprovar el pres-
supost i les normes per a la lliga,
es va sortejar el calendari. El Cat-
gas debutarà a casa contra el
Jaén el pròxim 12 d’octubre.

Sant Adrià reconeix la tasca
dels seus clubs i esportistes

SANT ADRIÀ4Reconeixement
merescut. Dijous passat el Casal
de Cultura es va convertir en l’es-
cenari d’un acte de reconeixe-
ment a les entitats i als espor-
tistes de la ciutat.

L’alcalde, Joan Callau, i el re-
gidor d’Esports, Juan Carlos
Ramos, van ser els mestres de
cerimònies d’un acte en el qual
centenars d’esportistes de totes
les categories van ser homenat-
jats pels mèrits assolits durant la
temporada 2015-2016. Entre
les entitats hi van destacar l’S-
natt’s Sant Adrià (que gairebé as-
soleix l’ascens a Lliga Femenina
1, a banda dels múltiples títols en

categories inferiors), l’UBSA
(campió de Copa Catalunya i fu-
tur equip de Lliga EBA), l’Ho-
quei Línia Tucans (subcampio-
nes de la Lliga Elite femenina),
el Club de Volei Sant Adrià, l’AE
Fòrum La Mina – Futbol Sala, el
Club Gimàstica La Mina Gerva-
sio Deferr o el Club de Lluita
Sant Adrià, entre d’altres.

A més, i per cloure l’acte, es
va fer un reconeixement espe-
cial als adrianencs que compe-
tiran als Jocs de Rio. Tant el
lluitador Taimuraz Friez com el
marxador Jesús García Braga-
do van rebre la bandera de la
ciutat de mans de l’alcalde.

DEMÀ 15 DE JULIOL
21:00 Tercera i última sessió de les Nits d’estiu

del Museu a l’Anís del Mono. L’actuació mu-
sical anirà a càrrec del grup Casi el mejor trio
de tu vida. / Fàbrica Anís del Mono.

AVUI 14 DE JULIOL
20:00 Òmnium Cultural del Barcelonès Nord or-

ganitza un concert de jazz amb el grup Tedy
on the Rocks. Cal reserva prèvia, preu 5€ so-
cis, 8 per als no socis. / Terrassa La Colmena.

AVUI 14 DE JULIOL
Nit El Rotary Club organitza un concert a càrrec

del Lluís Coloma Trio i Dani Nel·lo. Part de la
recaptació es destinarà al projecte Santa
Coloma sona. / Auditori Can Roig i Torres.

DISSABTE 16 DE JULIOL
Tarda-Nit David Guetta, Hardwell, Nicky Romero,

Axwell & Ingrosso o Alesso són els caps de car-
tell del Barcelona Beach Festival, un dels grans
referents de la música dance. / Platja del Fò-
rum i Parc de la Pau.

DIMARTS 19 DE JULIOL
Tarda La darrera xerrada del mes s’anomene-

rà Borses de treball a Internet i serà una ses-
sió on es donaran a conèixer eines per trobar
feina a la xarxa. / Centre El Polidor.

DEMÀ 15 DE JULIOL
Matí-Tarda En el marc del calendari d’estiu jove,

demà serà el torn del curs de primers auxi-
lis d’11 del matí a 1 del migdia i el taller d’s-
kate entre les 6 i les 8 del vespre.

DISSABTE 16 DE JULIOL
20:00 Arriba la 38a edició de la Festa de cara al

mar, amb cremat i concerts d’havaneres i de
rock. / Platja de les Barques.

AVUI 14 DE JULIOL
22:00 Nova edició de la nit de música als Jar-

dins de Lola Anglada. El grup Una, format per
una vocalista i un quartet de corda, posarà mú-
sica a la vetllada. / Jardins de Lola Anglada.

BADALONA MONTGAT TIANASANT ADRIÀSANTA COLOMA

L’ONG Huellas del Sáhara torna a or-
ganitzar una jornada solidària. En
aquest cas es tracta de Pel somriure d'un
nen. Projecte Vacances en Pau, que du-
rarà tot el dia. / Parc del Tramvia. 

Huellas del Sáhara 
impulsa una diada solidària
Ds. 16 de juliol de 10:00 a 22:00

Iron Maiden, Blind Guardian, Slayer,
Twisted Sister o Mägo de Öz són alguns
dels grups que actuaran al Rock Fest,
que enguany se celebrarà a la ciutat.
/ Parc de Can Zam. 

Can Zam es converteix en 
la capital mundial del rock

Entre el 15 i el 17 de juliol

Adam Sandler, protagonista
d’un nou Cinema a la fresca

Demà 15 de juliol a les 22:00

Aspanin, l’entitat destinada a perso-
nes amb discapacitat intel·lectual,
celebren 50 anys amb l’exposició Una
entitat pionera. / Museu de Badalona. 

Aspanin celebra els seus 
50 anys amb una exposició

Fins al 31 de juliol

Amb màgia a les sabates, una història
protagonitzada per Adam Sandler,
serà la pròxima pel·lícula que s’eme-
trà al cicle de Cinema a la fresca. / Parc
de l’antic camp de futbol. 



| 32 14 juliol 2016línianord.cat Una nova edició cada dijous


